
LIETUVOS VIRVĖS TRAUKIMO FEDERACIJA 

(buveinė – Vilniaus raj., Avižienių sen., Gilužių k., Vingio g. 9, įm. kodas 195748226) 

 

LVTF VALDYBOS POSĖDŽIO PROTOKOLAS 
 

Data: 2023m. birţelio 7 d. 

Laikas: 20.00-21.00 val.  

Vieta: Online, Zoom programoje, videokonferencijos metodas. 

Dalyviai:  

1. Andţej Stefanovič, LVTF prezidentas, Vilniaus „Vilko“ VTK vadovas, LVTF valdybos narys; 

2. Pranas Dargis, VTK Gargţdų „Kuršis“ vadovas, LVTF valdybos narys; 

3. Antanas Gricius, Kuršėnų VTK „Kristalas“ vadovas, LVTF valdybos narys; 

4. Mantas Stankevičius, Panevėţio „Ąţuolas“ VTK vadovas, LVTF valdybos narys; 

5. Petras Vaitkus, Meškuičių „Meškuičiai“ vadovas, LVTF valdybos narys; 

6. Domas Urnikis, VTK  Jonavos „Gekonas“ vadovas, LVTF valdybos narys; 

7. Mindaugas Albrechtas, LVTF generalinis sekretorius, LVTF valdybos narys.  
 

Susirinkime dalyvauja 7 nariai iš 7, SUSIRINKIMO KVORUMAS – YRA (ne mažiau 2/3 narių). 

I. SVARSTYTA: SUSIRINKIMO PIRMININKO IR SEKRETORIAUS RINKIMAI. 

1.1. Pasiūlyta Andţejaus Stefanovič kandidatūra būti susirinkimo pirmininku.  

BALSAVO: UŢ – 6 balsai; 

      PRIEŠ – 0 balsų; 

      SUSILAIKĖ – 1 balsas. 

NUSPRĘSTA: 

Išrinkti Andţejų Stefanovič susirinkimo pirmininku. 
 

1.2. Pasiūlyta Mindaugo Albrechto kandidatūra būti susirinkimo sekretoriumi.  

BALSAVO: UŢ – 6 balsai; 

      PRIEŠ – 0 balsų; 

      SUSILAIKĖ – 1 balsas. 

NUSPRĘSTA: 

Išrinkti federacijos valdybos narį Mindaugą Albrechtą susirinkimo sekretoriumi. 
 

DARBOTVARKĖ: 

1 klausimas. Skirti nacionalinėms rinktinėms 14 000 Eur.  iš federacijos biudţeto. 

 2 klausimas. Ar galima sąmatą išlaidoms sudaryti, tvirtinti, teikti be valdybos pritarimo balsavimu?  

3 klausimas. 2023 metų sąmatos analizė, jau buvusių išlaidų pagrindimas 

4 klausimas. II etapo organizavimas. Vieta, atsakomybės, apmokėjimai ir kt. 

5 klausimas. Nacionalinių rinktinių klausimai:  a) tiksli rinktinė, b) finansavimo paskirstymas,  

c) kelionės detalės 

6 klausimas. Kitų einamųjų klausimų svarstymas. 
 

 

 

II. SVARSTYTA: SKIRTI NACIONALINĖMS RINKTINĖMS 14 000 EUR.  IŠ FEDERACIJOS 

BIUDŽETO. 

Pristatyta esama LVTF  finansinė padėtis, 2023m. Detalioji valstybės biudţeto lėšų naudojimo sąmata ir jau 

iki 2023-06-07d. panaudotos lėšos bei planuojamos įsisavinti lėšos. Pagal šiai dienai esamą finansinę padėtį 

LVTF yra nepanaudota 10800Eur. biudţeto paramos aukšto meistriškumo sportui ir nepanaudota 1390Eur 

savų lėšų, kurios yra įsipareigotos minėtoje sąmatoje. Atsiţvelgiant į kitas būtinąsias išlaidas reikalingas 

federacijos veiklai šiuo metu nėra galimybės skirti 14000Eur. nacionalinei rinktinei. Diskusijos metu kilo 
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pasiūlymas (D. Urnikis) dėl 12000Eur. skyrimo nac. rinktinei, tačiau atsiţvelgiant į anksčiau paminėtas 

prieţastis ir ši suma šiai akimirkai nėra LVTF galimybės ribose. Diskutuojant apie panaudotas lėšas perkant 

apdovanojimus 2023m. sezonui, pastebėta, kad santykinai didelė suma panaudota įsigyjant medalius ir taures. 

Bendru valdybos sprendimu buvo priimtas nutarimas kreiptis į apdovanojimus tiekiančia firmą, informuojant, 

kad likusių 2etapų  medaliai ir taurės nebus perkamos ir norima susigraţinti š. m. vasario 16d. padaryto 

apmokėjimo dalį uţ šiuos apdovanojimus. Valdybos narys A. Gricius pasiūlė perţiūrėti koks dar būtų poreikis  

LVTF renginių organizavimui esant galimybei jas sumaţinti ir sutaupytas lėšas perkelti į sąmatos  nac. 

rinktinės eilutę. Pasiūlymas pritartas (pastaba – 2023-06-11d. el. paštu valdybos nariams išsiuntinėta 

patikslinta sąmata perţiūrai, koregavimui). 

 

NUSPRĘSTA: 

Atgautas lėšas uţ apdovanojimus, sutaupytas lėšas iš kitų sąmatos eilučių perkelti 2023m. LVTF nac. 

rinktinės reikmėms. 
 

III. SVARSTYTA: AR GALIMA SĄMATĄ IŠLAIDOMS SUDARYTI, TVIRTINTI, TEIKTI BE 

VALDYBOS PRITARIMO BALSAVIMU?  

Šis valdybos nario D. Urnikio iškeltas klausimas yra atsakomas pagal LVTF Įstatų 32.7 punktą – VII. 

Susirinkimas (metinis, sekretoriaus pastaba) ir jo kompetencija. Susirinkimas turi teisę tvirtinti metinį 

biudţetą, sportinių renginių planą ir jų vykdymo reglamentą. Š. m. vasario 20d. vykusio LVTF Susirinkimo 

metu buvo pristatyta 2023m. Detalioji valstybės biudţeto lėšų naudojimo sąmata, 2023m. LVTF pirkimų 

planas ir šis projektas buvo patvirtintas susirinkusių federacijos narių, ţr. 2023-02-20d. protokolas Nr. VP-14 

(20230220-LVTF-NARIU-SUSIRINKIMO-PROTOKOLAS.pdf (virvestraukimas.lt)) 

 

IV. SVARSTYTA: 2023 METŲ SĄMATOS ANALIZĖ, JAU BUVUSIŲ IŠLAIDŲ PAGRINDIMAS  

Šis klausimas buvo aptartas svarstant 1ąjį klausimą dėl 14000Eur. skyrimo nac. rinktinei. 
 

V. SVARSTYTA: II ETAPO ORGANIZAVIMAS. VIETA, ATSAKOMYBĖS, APMOKĖJIMAI IR 

KT. 

Atsiţvelgiant į Jonavos VTK „Gekonas“ vadovo D. Urnikio informaciją, kad birţelio 24d. planuotam 2o 

lauko etapo varţyboms nėra gautas leidimas, todėl suderinta su centriniu stadionu dėl leidimo pas juos 

organizuoti šį renginį birţelio 25d. (sekretoriaus pastaba – vėliau kitą dieną el. ţinute buvo gauta informacija 

iš D. Urnikio apie vietos panaudojimo mokestį - nuoma). Daugiau informacijos šiuo klausimu detalizuota 

nebuvo. 
  

VI. SVARSTYTA: NACIONALINIŲ RINKTINIŲ KLAUSIMAI:  A) TIKSLI RINKTINĖ,                       

B) FINANSAVIMO PASKIRSTYMAS, C) KELIONĖS DETALĖS 

Atsiţvelgiant į tai, kad atsakingas uţ nac. rinktinės sudarymą Panevėţio VTK „Ąţuolas“ vadovas M. 

Stankevičius dar derina su rinktinės kandidatais dėl jų dalyvavimo todėl nekantriai laukiama galutinė rinktinės 

sudėtis – sąrašas, kuris bus tvirtinamas ir rinktinė siunčiama į pasaulio virvės traukimo varţybas Šveicarijoje 

š.m. rugpjūčio 30 – rugsėjo 3d. Diskusijos metu paaiškėjo, kad dalis rinktinės narių planuoja keliauti į 

varţybas antţeminėmis transporto priemonėmis, ir dalis (buvo pateikta iš anksčiau – oro transporto priemone). 

Atsiţvelgiant į 1ame klausime nagrinėtą finansinę pusę – bus vadovaujamasi turimomis lėšomis.   

 

VII. SVARSTYTA: KITŲ EINAMŲJŲ KLAUSIMŲ SVARSTYMAS.  

Nebuvo. 
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VIII. KITAS SUSIRINKIMAS – artimiausiu laiku surinkus informaciją apie lėšų uţ apdovanojimus 

susigraţinimą, padarytą lėšų perskirstymą, gavus atsakymą dėl finansinės pusės iš šveicarų apie pasaulio 

čempionatą. 
 

 

 

Posėdţio sekretorius/pirmininkas                                  Mindaugas Albrechtas 

 

 

Posėdţio pirmininkas              Andţej Stefanovič 


